



ABOUT SPARK

公司简介

SPARK is a Singapore, Shanghai and London based team of designers and thinkers working in the disciplines of architecture, urbanism, interior design, landscape design, research and branding.

Using the evocation of the studio's name "SPARK"; we produce stimulating, innovative, award winning buildings and urban environments that generate significant added value for our clients.

SPARK's studios have built a large number of award winning projects throughout Asia, Europe and the Middle East. Our work is influenced by the constant evolution of contemporary life and the influences upon it that require a fresh approach to urban thinking.

SPARK's work ranges in scale from boutique shops, residential, mixed-use waterfronts, and civic buildings to urban planning. Our projects are enjoyable to use, functional, beautiful to look at and easy to understand.

SPARK's design solutions are an inspired socially and environmentally sensitive alchemy of the traditional ingredients of living, working and leisure designed to seamlessly connect society to an inspiring future.

For over ten years SPARK's way of thinking has allowed us to make buildings that resonate with the public, clients and critics. We enjoy working with anybody who shares our belief that design makes an inspirational contribution to the world around us.

SPARK's award winning projects include Clarke Quay in Singapore, the Shanghai International Cruise Terminal (MIPIM Asia Awards 2011, "Best Mixed-Use development" award), the Starhill Gallery Kuala Lumpur and the Raffles City projects in Ningbo and Beijing. Spark's Homefarm and BeachHut projects are the winners of the Future Experimental Category at the World Architecture Festival in 2015 and 2016 respectively.

SPARK 思邦凭借新加坡、上海、伦敦三地优秀的设计研究团队，在建筑、规划、室内、景观，以及相关的研究领域树立了独特的标杆。SPARK 思邦取意于“思维的火花”，即为客户提供新鲜而富有创意的建筑与城市环境设计，它们能够为客户和他们的项目激发出重要的价值提升。

SPARK 思邦为亚洲，欧洲及中东地区设计了大量屡获殊荣的作品。思邦的工作基点在于对当代社会生活之演变保持着深入的研究，对城市和建筑不断激发出创新的思考。不论从精品店、住区、文化设施、滨水混合开发，到规模宏大的城市规划，SPARK 思邦的设计作品不仅功能周全、形态优美，更重要的是带给人们身心的愉悦。

SPARK 思邦的设计保持了对社会和环境问题的高度敏感性，并试图创立社会生活、工作、娱乐中的传统元素与未来灵感的巧妙连接。

十多年来，SPARK 思邦的设计赢得了客户、公众、评论界的共鸣。我们乐意与理念相投的伙伴共同合作，如信仰般坚守着建筑所能为这个世界带来的无限灵犀。

SPARK 思邦近期完成的重要项目包括获得 cityscape Asia2008 最佳滨水项目奖的克拉码头商业改建、获得 2011MIPM 亚洲最佳综合项目奖的上海国际客运中心、吉隆坡升喜廊、北京和宁波的两座来福士广场、以及分别获得 2015/2016 世界建筑节大奖的乐龄农庄和多彩沙滩屋。